

TEKS UCAPAN
BRIG. JEN. DATUK PROF. DR. KAMARUDIN HUSSIN
NAIB CANSELOR UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS
PADA MAJLIS KUNJUNGAN DIRAJA
DYMM RAJA PERLIS
KE PERPUSTAKAAN TUANKU SYED FAIZUDDIN PUTRA
20 Julai 2013

Bismillahirrahmanirrahim

Assalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh, Salam Sejahtera, Salam Satu Malaysia dan

Salam Perlis, 'Raja Ditaati, Rakyat Dirahmati, Negeri Disanjung'

SALUTASI DIRAJA

Mengadap Raja Perlis, Duli Yang Maha Mulia Tuanku Syed Sirajuddin Ibni Al-Marhum Tuanku Syed Putra Jamalullail, dan Raja Perempuan Perlis, Duli Yang Maha Mulia Tuanku Tengku Fauziah Binti Al-Marhum Tengku Abdul Rashid.

Ampun Tuanku.

Patik merafak sembah menjunjung kasih yang tidak terhingga atas perkenan Duli Tuanku berdua bercemar duli berangkat hadir dalam sesi lawatan kerja ke Perpustakaan Tuanku Syed Faizudin Putra yang penuh bersejarah dan keberkatan pada pagi ini.

Keberangkatan hadir tuanku bercemar duli juga menjadi bukti keprihatinan dan kasih sayang Duli Tuanku Berdua yang amat mendalam terhadap rakyat tuanku di Negeri Perlis ini, sekaligus menjadikan majlis ini lebih indah berseri serta merapatkan lagi ikatan yang lebih akrab dan kukuh antara DYMM Tuanku Raja dan warga UniMAP.

Patik sekalian berdoa ke hadrat Allah Subhanahuwata'ala semoga dilanjutkan usia serta dilimpahkan rahmat dan hidayah-nya ke atas Tuanku dan Raja Perempuan Perlis, Tuanku Fauziah dan semoga Tuanku berdua sentiasa berada di dalam kandungan sihat, bahagia dan penuh kedaulatan.

Patik turut ingin mempersembahkan bahawa Duli Tuanku berdua merupakan sumber aspirasi bagi seluruh warga Perlis amnya dan warga UniMAP khususnya. Titah dan nasihat Duli Tuanku akan sentiasa dijunjung dan disanjung menjadi pedoman buat patik sekalian.

Ampun Tuanku.

Patik juga ingin merafak sembah menjunjung kasih yang tidak terhingga atas keberangkatan Raja Muda Perlis, Duli Yang Teramat

Mulia Tuanku Syed Faizuddin Putra Ibni Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail merangkap Tuanku Canselor UniMAP dan Raja Puan Muda Perlis, Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Hajjah Lailatul Shahreen Akashah Khalil yang juga Pro-Canselor UniMAP kerana sudi bercemar duli menghadiri majlis pada pagi ini.

Ampun Tuanku,

Sebagai makluman Duli-Duli Tuanku, UniMAP kini telah memasuki tahun ke 11 penubuhannya dan Alhamdulillah, seiring usia tersebut, pelbagai kejayaan dan pencapaian telah diraih. Hasil kejayaan itu juga, patik sekalian merasa amat bangga kerana UniMAP baru-baru ini berjaya melonjak ke kedudukan 242 universiti terbaik di Asia berdasarkan laporan yang diterbitkan oleh QS Ranking Asia 2013.

Terkini, UniMAP juga pada minggu lalu telah diberikan Anugerah Emas bagi Kualiti dan Prestij Perniagaan daripada Otherways Association, Management and Consultant di Rome Italy. Kejayaan yang diraih ini merupakan bukti nyata kewujudan UniMAP telah memberikan impak positif terhadap sektor pengajian tinggi negara.

Ampun Tuanku,

Dalam bidang akademik pula, patik sebagai Naib Canselor UniMAP telah berusaha menawarkan kurikulum akademik yang terbaik dan atas dasar itulah patik sekalian berasa amat berbangga apabila Sistem Penarafan Institusi Pengajian Tinggi Malaysia (SETARA)

menarafkan UniMAP sebagai universiti Tier 5. Untuk makluman Duli Tuanku Berdua, UniMAP mula diberikan penarafan tier 3 pada tahun 2007, tier 4 tahun 2009, kini, UniMAP diiktiraf sebagai Universiti Tier 5 atau Universiti Cemerlang.

Meskipun penilaian *Malaysian Research Assessment (MyRA)* meletakkan UniMAP di tangga Tier 3 dari Tier 4 berdasarkan data 2010, namun hati yang kecewa terubat juga dengan berita penarafan Sistem Penarafan Disiplin Pengajian (D-SETARA) yang diumumkan oleh Yang Berhormat Menteri baru-baru ini. Di bawah D-SETARA (Disiplin Kejuruteraan) UniMAP diiktiraf sebagai Universiti Tier 5 atau Universiti Cemerlang sekali lagi.

Syukur alhamdulillah. Ampun Tuanku,

Patik juga ingin menyembah maklum kepada Duli Tuanku berdua, UniMAP turut menerima pengiktirafan dari aspek Kualiti apabila dianugerahkan Sistem Pengurusan Kualiti ISO:9001:2008 bagi skop Pemberian Perkhidmatan Ijazah Tinggi Program Izajah Sarjana Muda (Kepujian) yang ditawarkan. Tidak ketinggalan, Sistem EQ Doc yang dibangunkan UniMAP menerusi Pejabat Pembangunan Korporat dan Pengurusan Kualiti (PUSPEK) turut menerima pengiktirafan yang sama.

Untuk makluman Duli Tuanku berdua juga, UniMAP menjadi institusi pengajian tinggi (IPT) pertama di utara yang mendapat sijil pengiktirafan Siri Penilaian Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan (OHSAS) 18001:2007.

Selain OHSAS 18001:2007, UniMAP turut menerima sijil pengiktirafan MS 1722:2005 manakala Pusat ICT UniMAP pula diberikan pengiktirafan 'MS ISO/IEC 27001:2007' bagi Information Security Management System.

Ampun Tuanku,

Sebelum patik mengakhiri ucapan pagi ini, izinkan juga patik menyembah maklum tentang kejayaan yang diraih oleh UniMAP dari aspek penyelidikan. Pelbagai kejayaan telah diraih dalam pertandingan peringkat tempatan dan antarabangsa yang disertai sepanjang tempoh 11 tahun penubuhan ini.

Alhamdulillah, UniMAP juga diiktiraf dunia dalam bidang penyelidikan, sebagaimana dilihat dari lebih **716 pingat** yang telah dikaut dari serata dunia, termasuk, yang terkini, sejumlah **27 pingat** emas, perak dan gangsa daripada pertandingan **Malaysia Technology Expo** (MTE) 2013, menjadikan penyertaan patik sekalian **100% berjaya**.

Dan kegemilangan penyelidikan UniMAP diteruskan lagi dengan jalinan kolaborasi dengan pelajar-pelajar sekolah, yang mana patik percaya melalui cara ini ianya dapat menyuburkan budaya sains dan inovasi di kalangan pelajar sekolah.

Tambahan lagi, dana penyelidikan jangka pendek dan jangka panjang yang diterima sejak 2004 ialah sekitar **RM60 juta**, termasuk daripada beberapa sumber luar negara. Patik mengjangkakan, amaun dana ini dijangka meningkat dengan hubungan-hubungan baru bidang akademik dan penyelidikan yang terus-menerus diterokai.

Atas kejayaan-kejayaan ini, patik mewakili seluruh warga UniMAP merafak sembah menjunjung kasih yang tidak terhingga buat Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Canselor UniMAP dan DYTM Tuanku Pro-Canselor UniMAP yang sentiasa komited menyumbangkan idea dan bersama-sama patik sekalian Pengurusan Tertinggi serta warga UniMAP dalam susah dan senang.

Patik sekalian percaya, komitmen yang ditunjukkan oleh DYTM itu pastinya sedikit sebanyak diwarisi menerusi DYMM Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail yang nyata unggul menerajui Universiti Sains Malaysia.

Patik sekalian berdoa semoga DYMM Tuanku berdua serta DYTM Tuanku berdua terus dikurniakan kesihatan yang baik untuk terus memacu kecemerlangan dan kegemilangan USM dan UniMAP. Insyallah.

PENUTUP SALUTASI DIRAJA

Ampun Tuanku.

Sekian sahaja sembah ucapan patik. Sekali lagi patik mewakili sekalian yang hadir merafak sembah menjunjung kasih yang tidak terhingga di atas perkenan Duli Tuanku berdua bercemar duli berangkat hadir pada pagi ini.

Sekian, **Wassalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh**

Terima Kasih.